



Oral and Reading Project (KG3A)

Dear parents of KG3A students,

In our endeavour to enhance and elevate the students' oral and reading skills in the three languages, we have created a Padlet, a virtual wall that brings together the publications of each student for this last term.

Your child will be asked to record a weekly video on Padlet following the instructions given by the teachers (oral activity and reading) in all three languages.

When you click on the Padlet link of KG3A: <https://padlet.com/kindergarten3ab/kg3-a-padlet-ogiiw2noql5nz2pj>, you will find three links: one for the French language, another for the English language and a third for the Arabic language.

When your child has an oral or reading assignment in French, he/she is asked to click on the link below the cover page of his French book. He/ She will then find the assignment in the first column which is that of the teacher. Next, he/she should search for his/ her name and column then save the video required as assignment.

By following the link: <https://drive.google.com/file/d/1DvV2tURoRysvyhH-xRN7pdpozdvYiLQe/view?usp=sharing> you will find a detailed tutorial that illustrates the steps that your child has to follow to record his/her assignments.

The teacher will leave comments to encourage the students to persevere. Moreover, at the beginning of every week, she will show the Padlets to the students in class and have them watch few videos.



Projet Oral – Lecture (PS3A)

Bonjour chers parents des PS3A,

Dans le but de promouvoir les compétences orales et de lecture de nos élèves dans les trois langues, nous avons créé un Padlet, mur virtuel qui permet de réunir les publications de chaque élève pour ce dernier trimestre.

Votre enfant sera invité à enregistrer hebdomadairement une vidéo sur Padlet selon la consigne donnée par les enseignantes (activité orale et lecture) dans les trois langues.

Quand vous cliquez sur le lien du Padlet de la PS3A : <https://padlet.com/kindergarten3ab/kg3-a-padlet-ogiiw2noql5nz2pj>, vous allez découvrir trois liens : un pour la langue française, un autre pour la langue anglaise et un troisième pour la langue arabe.

Quand votre enfant a un devoir oral ou de lecture en français il clique sur le lien au-dessous de la couverture de son livre de français, il retrouve le devoir dans la première colonne qui est celle de l'enseignante puis, cherche son nom et sa colonne puis enregistre la vidéo de son devoir.

Vous trouvez en cliquant sur ce lien : <https://drive.google.com/file/d/1DvV2tURoRysvyhH-xRN7pdpozdvYiLQe/view?usp=sharing> un tutoriel détaillé qui explique les étapes que doit suivre votre enfant pour enregistrer ses devoirs.

L'enseignante laissera des commentaires pour encourager les élèves à persévérer. Et chaque début de semaine, Elle montrera les padlets aux élèves en classe et fera visionner quelques vidéos.